

Q and A for W8482-181871/A

Question 1:

Section 5.1 Certifications Required with the Bid:

Sections 5.1.1 and Section 5.2.1

Can you please specify exactly what the "required documentation" entails?

Answer 1: English

1. There is a new update to solicitation W8482-181871/A section 5.1.1

Delete in its entirety section 5.1.1, and;

Insert the following:

In accordance with the Integrity Provisions of the Standard Instructions, all bidders must provide with their bid, **if applicable**, the declaration form available on the [Forms for the Integrity Regime](http://www.tpsgc-pwgsc.gc.ca/ci-if/declaration-eng.html) website (<http://www.tpsgc-pwgsc.gc.ca/ci-if/declaration-eng.html>), to be given further consideration in the procurement process.

Réponse 1: Français

Il y a une nouvelle mise à jour pour l'appel d'offres W8482-181871/A partie 5.1.1

Supprimer dans sa totalité la section 5.1.1, et;

Insérez ce qui suit :

Conformément aux dispositions relatives à l'intégrité des instructions uniformisées, tous les soumissionnaires doivent présenter avec leur soumission, **s'il y a lieu**, le formulaire de déclaration d'intégrité disponible sur le site Web [Intégrité – Formulaire de déclaration](http://www.tpsgc-pwgsc.gc.ca/ci-if/declaration-fra.html) (<http://www.tpsgc-pwgsc.gc.ca/ci-if/declaration-fra.html>), afin que sa soumission ne soit pas rejetée du processus d'approvisionnement.

Question 2:

In the Rated Technical Evaluation Criteria R.2, are materials written for other defence or military-related projects acceptable, or must they be completely non-related?

Answer 2: English

No, materials must be non-related. The bidder can prepare and submit two newly generated samples of non-defence and military-related writing and editing projects. Public or private organizations clients for this writing are optional.

Réponse 2: Français

Non, les matériaux doivent être non liés. Le soumissionnaire peut préparer et soumettre deux échantillons nouvellement générés de projets d'écriture et d'édition non liés à la défense et à l'armée. Les clients des organismes publics ou privés pour la rédaction de cet article sont facultatifs.